
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Betreft:  
vervolgvragen kredietaanvraag nieuwbouw KC Berglaren  
 
 
 
 
Gemert, 20 november 2023  
 
 
 
Geachte college,  
 
Op 5 november heeft Politiek op Inhoud, vragen gesteld over de ontwikkeling m.b.t. 
nieuwbouw KC Berglaren. Zie bijlage. 
 
Politiek op Inhoud heeft de antwoorden vanuit het college aan het GOO-bestuur gestuurd en 
om een reactie gevraagd.  
 
N.a.v. de ontvangen reactie vanuit GOO, welke ook direct aan het college is gestuurd, heeft 
Politiek op Inhoud de volgende vragen aan het college.  
 

- Op de vraag van Politiek op Inhoud heeft GOO u op enig moment gewaarschuwd dat 
de investering voor nieuwbouw KC De Berglaren veel te laag door het college werd 
ingeschat? 

 
o Antwoord het college: Ja, door het indienen van een extra kredietaanvraag (7 

juli 2023) 
 

- Na het lezen van de reactie van GOO (mail 12 november), bent u nog steeds van 
mening dat het indienen van een extra kredietaanvraag op 7 juli 2023 het eerste 
moment is dat GOO richting het college signaleert dat de kosten voor nieuwbouw KC 
Berglaren veel hoger zal uitvallen? 
 

- Wanneer heeft u het Rapport Bos van GOO ontvangen? 
 

- Wat zijn de kosten voor nieuwbouw KC berglaren volgens het Bos rapport? 
 

 



Tijdens de raadsvergadering van 15 december 2022 (agendapunt voorbereidingskrediet 
nieuwbouw KC Berglaren) zegt wethouder Steeghs op vragen van raadslid Schoone (CDA) 
aan de raad toe de kostenraming van Bos te laten verifiëren als het voorbereidingskrediet 
voor nieuwbouw KC Berglaren wordt toegekend.  
 
Zie ook https://www.youtube.com/watch?v=yismRCJCq5o&t=5472s  
 
15 december 2022, een jaar geleden, is het besluit voor een voorbereidingskrediet 
nieuwbouw KC Berglaren door de raad genomen. 
 

- Heeft u de bedragen dat Bos heeft berekend (peildatum nov 2021) door laten 
rekenen? 

o Indien ja, dan ontvangen wij graag deze analyse c.q., de conclusies van de 
doorrekening 

o Indien nee, waarom heeft u een jaar na de toezegging in de raadsvergadering 
van 15 dec 202) de verificatie van het Bos rapport m.b.t. kosten nieuwbouw 
KC Berglaren niet laten uitvoeren? 

- Bent u het met Politiek op Inhoud eens dat op basis van het Bos rapport (door GOO 
aan u beschikbaar gesteld), het college per definitie al in dec 2022 een signaal kreeg 
dat de kosten voor nieuwbouw KC Berglaren waar wij als gemeente voor 
verantwoordelijk zijn (gebouw, ruimte voor bewegingsonderwijs en tijdelijke 
huisvesting gedurende de nieuwbouw) veel hoger zou uitvallen dan de 
gebudgetteerde 3,9 miljoen euro? 

 
GOO heeft in sept 2022 een presentatie voor de raad gehouden. GOO stelt dat wethouder 
Steeghs had aangegeven dat sheet no 9 met bedragen van kosten nieuwbouw / renovatie uit 
de presentatie voor de raad gehaald moest worden. 
 

- Klopt het dat wethouder Steeghs aan GOO gevraagd heeft sheet no 9 uit de 
presentatie te verwijderen? 

- Waarom heeft u wethouder Steeghs dat verzoek aan GOO gedaan? 
- Stond in sheet no 9 ook een bedrag genoemd voor nieuwbouw KC Berglaren? 
- Indien ja, Was het bedrag in sheet 9 hoger dan de 3,9 miljoen euro dat in de 

begroting is opgenomen? 
- Indien ja, hoe kan het college stellen dat het eerste signaal dat het college van GOO 

heeft ontvangen dat het budget van 3,9 miljoen euro niet toereikend is, het moment 
is geweest van de extra kredietaanvraag (7 juli 2023) als ook sheet 9 van GOO hogere 
kosten voor nieuwbouw KC Berglaren signaleert? 

- Politiek op Inhoud wenst sheet no 9 van genoemde presentatie alsnog te ontvangen 
 
In antwoord op onze vragen stelt u dat de kredietaanvraag van GOO (7 juli 2023) nog veel 
vragen en onduidelijkheden in zich heeft. U heeft, zo blijkt uit de reactie van GOO, 4 
maanden niet inhoudelijk gereageerd op de kredietaanvraag. 
 

- Klopt het dat het college vanaf 7 juli 2023 tot zeer recent (= 4 maanden) geen contact 
heeft gehad met GOO om de vragen en onduidelijkheden bespreekbaar te maken?  

- Waarom heeft u dat niet gedaan? 
- Graag ontvangen wij het overzicht van onduidelijkheden waarnaar het college aan 

refereert 
 



Het laatste OOGO-overleg schijnt niet prettig verlopen te zijn. Politiek op Inhoud maakt zich 
zorgen dat de schoolbesturen onvoldoende betrokken worden bij het nieuwe IHP.  

 
- Politiek wenst alle OOGO verslagen van 2022 en 2023 te ontvangen 

 
Graag onze vragen vraag voor vraag beantwoorden. Daar waar een gesloten vraag gesteld 
wordt, verzoeken wij uw antwoord van een duidelijke toelichting te voorzien. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Jan Vroomans 
Raadslid Politiek op Inhoud 
 
 


